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Eladó Családi ház, 83 m2, 14 403 m2 telek, Jákó
7 990 000 Ft ( ~19 434 € )

Eladó családi ház hatalmas telekkel Jákóban.

Adatlap sorszáma: #696900369

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Cserépkályha - fa, szén

Építés éve: 1902

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Szoba-konyha

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Nincs szennyvízelvezetés

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: I

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladóvá vált egy gyönyörűszép örökség Jákóban. Az ingatlant még 1904 ben

építették a gondos kezek, téglából. Sajna a tetőt már érte egy két dolog, viszont

helyrehozható kis ráfordítással. Néhány darab cserép és talán egy két gerenda

cseréjével ismét újra ragyog. A háznak múltja van, erről árulkodik a belső

hangulat sok-sok emlékkel. A teljes bútorzat a falak festése, padozata. Fűtése

ennek megfelelően fatüzelésű kályhákkal megoldott. Melegvizet villanybojler

szolgáltatja. Belső elosztás szerint egy széles világos folyosóról elérünk mindent,

konyhát spájzzal, padlásfeljáróval, két teljes értékű szobát és a folyosó végén

egy nagyobb helyiséget, amiből kialakítható egy nagyobb nappali, jelenleg

szobaként funkcionál. Fürdőszoba és illemhelyiség nincs kialakitva, ezek már az

új tulaj feladatai lesznek. Az ingatlan fűtésére szolgáló tüzelő megtalálható a

hatalmas telek legvégén található erdőben,  ami szintén a vételár részét képezi.

A telek legvégében az erdőt találjuk, viszont addig két nagyobb méretű rét terül

el előttünk, igy lesz a teljes terület nem kevesebb, mint 14403 m2. Melléképület

és fúrt kút is található az udvaron. Ajánlanám ezt a kis birtokot állatok tartásával

foglalkozó családok számára, akik ki tudnák használni a terület adottságait és

mindemellett a nyugalmat keresik egy csendes kis településen. Bolt, Óvoda,

Templom megtalálható a közelben. Nagyobb város belátható távolságon belül, 5

percnyire elérhető. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és

időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait,

az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne

szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a

legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és

eredményes napja!    

Eine wunderschöne historische Immobilie in Jaco steht zum Verkauf. Das

Anwesen wurde im Jahr 1904 von sorgfältigen Händen, in Ziegel gebaut. Leider

ist das Dach durch ein paar Dinge beschädigt worden, aber es kann mit ein

wenig Aufwand repariert werden. Mit dem Austausch von ein paar Ziegeln und

vielleicht ein paar Balken wird es wieder glänzen. Das Haus hat eine

Vergangenheit, denn die Atmosphäre im Inneren ist voller Erinnerungen. Die

gesamte Einrichtung, der Anstrich der Wände, der Fußboden. Geheizt wird

dementsprechend mit Holzöfen. Warmwasser wird durch einen elektrischen

Boiler bereitgestellt. Innenaufteilung: ein breiter, heller Flur mit Zugang zu

allem, Küche mit Speisekammer, Dachbodentreppe, zwei vollwertige

Schlafzimmer und am Ende des Flurs ein großes Zimmer, das in ein größeres

Wohnzimmer umgewandelt werden kann und derzeit als Zimmer dient. Bäder

und Toiletten sind nicht vorhanden, diese werden vom neuen Eigentümer

übernommen. Der Heizungsbrennstoff für die Immobilie befindet sich im Wald

am Ende des großen Grundstücks, der ebenfalls Teil des Kaufpreises ist. Der

Wald befindet sich ganz am Ende des Grundstücks, aber es gibt zwei größere

Wiesen davor, so dass die Gesamtfläche nicht weniger als 14403 m2 beträgt. Ich

würde dieses kleine Grundstück Familien mit Tieren empfehlen, die das Potenzial

der Gegend nutzen können und die Ruhe in einem kleinen Dorf suchen.

Geschäft, Kindergarten, Kirche befinden sich in der Nähe. Größere Stadt in 5

Minuten zu Fuß erreichbar. Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere

Informationen und zur Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns

bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an

den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das

für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!    

A beautiful heritage property in Jaco has become available for sale. The property

was built in 1904 by careful hands, in brick. Unfortunately the roof has been

damaged by a couple of things, but it can be repaired with a little effort. With

the replacement of a few tiles and maybe a couple of beams, it will shine again.

The house has a past, as the atmosphere inside is full of memories. All the

furnishings, the painting of the walls, the floor. Heating is accordingly provided

by wood-burning stoves. Hot water is provided by an electric boiler. Interior

layout: a wide bright hallway with access to everything, kitchen with pantry,

attic staircase, two full bedrooms and at the end of the hallway a large room

that can be converted into a larger living room, currently functioning as a room.

Bathrooms and toilets are not provided, these will be the responsibility of the

new owner. The heating fuel for the property can be found in the forest at the

very end of the large plot, which is also part of the purchase price. The forest is

at the very end of the plot, but there are two larger meadows in front of it, so

the total area will be no less than 14403 m2. I would recommend this small

property to families with animals, who could take advantage of the area's

potential and who are looking for tranquillity in a quiet little village. Shop,

Kindergarten, Church can be found nearby. Larger town within 5 minutes

walking distance. This property is great, right? For more information and to

make an appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please feel

free to contact the Home Manager! We can help you achieve your goals,

anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors

will select the most suitable one for you from a wide range of banks, following a

free consultation! Have a wonderful and productive day!    


